
Bohuslän-Dals Bridgeförbund 

Protokoll fört vid Bohuslän-Dals Bridgeförbund (BDBF) årsmöte 2022-10-08 

 

Plats och tid:  Bridgelokalen, Uddevalla 2022-10-08 kl. 10.00 – 11.45 

Öppnande:  Styrelsens ordförande, Thomas Axenbratt, hälsar de närvarande 

hjärtligt välkomna och förklarar BDBF:s årsmöte 2022 för öppnat. 

Upprop: § 1 

Fullmakter Klubb  Röstetal Namn 

Röstlängd Billingsfors BS 2 

 Brastads BS  1 

 Hunnebostrand- 4 Roger Nyman 

 Kungshamns BK 

 Munkedals BS 1 Roger Nyman 

 Ljungskile BK  3 Ulla Söderberg 

 Orust BK  2 Dolf Bergman 

 Stenungsunds BK 3 

 Strömstads BK 2 Frank Andersson 

 Tanums BK  1 Frank Andersson 

 Tjörns BK  4 Bengt Adielsson 

 Uddevalla BF  6 (5) Kalle Aldeborg 

     Kent Johansson 

     Inger Karlsson 

     Irma Karlsson 

     Håkan Nystrand 

 Upphärads BK 2 Ole Jensen 

Vänersborgs BS 3 Lars-Gunnar Andersson  

   Elisabeth Bredberg 

     Magnus Cassel 

 En klubb får ha högst 20% av de närvarandes röstetal 

 Antal röster totalt 27 

  

 Övriga närvarande     



 BDBF  Thomas Axenbratt 

 BDBF  Ulf Halvorsen 

 BDBF  Kjell Berg 

 BDBF  Henrik Fryklund 

 BDBF  Florence Fridén 

    Anders Dellien 

Dagordning § 2 

 Beslutades att godkänna föreliggande dagordning. 

Mötesordförande § 3 

 Valdes Ulf Halvorsen till ordförande för årsmötet. 

Mötessekreterare § 4 

 Valdes Bengt Adielsson till att skriva årsmötets protokoll. 

Justeringspersoner § 5 

 Valdes Anders Dellien och Roger Nyman till att jämte ordföranden 

justera dagens protokoll. 

Mötets behöriga  § 6 

utlysande Enligt stadgarna skall kallelse till årsmötet ske senast två veckor innan 

mötet. Beslutades att årsmötet blivit behörigen utlyst. 

Balans- och § 7 

resultaträkning Kjell Berg redogjorde för årets ekonomiska händelser. Stödet till 

föreningars kurslitteratur för nybörjarkurser på drygt 29 000 kr och 

subventioner av DM-finaler på ca 8 000 kr gjorde att årets resultat 

hamnade på – 37 424:10. Årsmötet beslutade att godkänna den 

framlagda resultat- och balansräkningen och att resultatet, -37 424:10 

skulle tillföras ny räkning. 

Verksamhets- § 8 

berättelse Ulf Halvorsen läste delar av styrelsens berättelse för verksamhetsåret. 

Han konstaterade att medlemsantalet i klubbarna hade ökat något. 

Vidare gratulerade han Hunnebostrand-Kungshamns BK för att ha fått 

kommunens folkhälsopris samt gratulerade även Kalle Aldeborg och 

Kent Karlsson för 7:e vinsten i veteran-SM.  Årsmötet beslutade att 

godkänna verksamhetsberättelsen för verksamhetsåret 2021-09-01 – 

2022-08-31. 

Revisorernas § 9 

berättelse  Magnus Cassel förklarade att revisorerna inte funnit något skäl till 

anmärkning på förvaltningen för den tid som revisionen omfattar. 

Beslutades att lägga revisorernas berättelse till handlingarna.            



Ansvarsfrihet § 10 

 Beslutades att ge styrelsen full ansvarsfrihet för verksamhetsåret 21/22. 

Information från § 11 

styrelsen -     Hcp-DM är uppskjutet till våren 

- Distriktet har inrättat en pool med TL som skall ansvara för alla DM-

tävlingar. 

- Kvalspel till DM-tävlingar ligger på klubbarna. 

- Distriktet ansvarar för division 4. Tyvärr är det bara tre lag som har 

anmält sig. Däremot är det SBF som sköter division 3 och högre. 

Distriktet kan inte påverka spelorter för lagen. Nästa år kommer div. 

3 att spelas med en sammandragning i september, en i oktober och 

en i november. 

- Florence konstaterade att klubbarna inte kan få lika frikostiga bidrag 

till nybörjarkurser som förra året men efterlyste tips om hur 

distriktet fortsatt kan stötta klubbarna. 

- Angående ekonomin konstaterade Thomas att allt går upp: 

lokalhyror, spelavgifter till SBF m.m. 

- Klubbträffen i Håby kostar ca 4 000 kr. Diskuterades hur man skall 

kunna hålla kostnaderna nere. Beslutades att hålla klubbträff våren 

-23 och att årsmötet varje år skall ta beslut om klubbträff året efter. 

- Lagspel på RealBridge i distriktets regi ger pengar. Diskuterades 

huruvida man kan tillåta lag från andra distrikt. Frågan kommer att 

komma upp på SBF:s distriktsträff i november och därefter fattar 

styrelsen beslut.  

- Thomas pratade om hur distriktet mår och hur vi skall kunna få 

”vikänsla” i klubbar och distrikt. 

Medlemsavgift § 12 

Årsmötet beslutade att höja medlemsavgiften för 2023/2024 från 

nuvarande 70 kr till 80 kr. 

Arvoden för 22/23 § 13 

  Årsmötet beslutade att hålla arvodena till styrelsen oförändrade. 

Styrelsen önskar § 14 

beslut  För närvarande säger stadgarna att BDBF:s årsmöte skall hållas mellan 

den 25 september och 31 oktober. Styrelsen föreslår att perioden skall 

ändras till september – oktober. Årsmötet beslutade i enlighet med 

styrelsens förslag. 

Motioner § 15 

  Förelåg inga motioner till årsmötet. 

Övriga frågor § 16 

- Håkan Nystrand undrade om man verkligen kunde representera fler 

klubbar än sin egen på årsmötet. Beslutade årsmötet att man 



maximalt kan representera en klubb utöver den klubb man är 

medlem i. 

- Konstaterades att SBF höjer avgifterna för brons- och silverpoäng 

med kort varsel. 

- Anders Dellien uppmanade klubbarna att ha både scratch- och 

handikapplistor i alla tävlingar. 

Fastställande av  § 17 

antal ledamöter Beslutades att antalet ledamöter i styrelsen fortsatt skall vara 7 

inklusive ordföranden.  

Val av ordförande § 18 

 Valberedningen föreslog omval av Thomas Axenbratt. (Ett år) 

Beslutades i enlighet med valberedningens förslag. 

Val av ledamöter § 19 

  Valberedningen föreslog omval av Ulf Halvorsen och Kjell Berg. (Båda 

på två år.) Beslutades i enlighet mad valberedningens förslag. 

Val av suppleanter § 20 

  Beslutades att inte välja några suppleanter. 

Val av revisorer § 21 

 Valberedningen föreslog omval av Magnus Cassel som revisor (på två 

år) samt omval av Roger Nyman som revisorssuppleant (på ett år). 

Beslutades i enlighet mad valberedningens förslag. 

Valberedning § 22 

 Beslutades att valberedningen skall bestå av två personer. 

Val av valberedning § 23 

 Beslutades att välja Roger Nyman (sammankallande) och Dolf Bergman 

till valberedare. 

Avslutning § 24 

 Innan årsmötet avslutades delades det ut plaketter till medaljörerna i 

årets DM-finaler. 

 Därefter tackade Thomas Axenbratt för visat förtroende och intresse 

samt förklarade årsmötet för avslutat. 

 

 

 ……………………………………………………………………………………… 

 Bengt Adielsson, mötessekreterare 

 



 

 

  ……………………………………………………………………………………… 

 Ulf Halvorsen, mötesordförande 

 

 

 ……………………………………………………………………………………… 

 Anders Dellien, justerare 

 

 

  ……………………………………………………………………………………. 

  Roger Nyman, justerare 

 


